



欧盟画展首亮广州

First EU Youth Art Exhibition in Guangzhou

今年，借 2021 年广东天海拍卖行艺术拍卖品展会之际，“梦想中欧”青少年绘画展从 1 月 7 日至 1 月 10 日在广州东方宾馆会议中心与广州市民见面。让广州民众了解到欧洲孩子们心中的中国，同时也能欣赏展出的各种艺术品。

此次欧盟青少年绘画展将展出，保加利亚、斯洛文尼亚、希腊、比利时、斯洛伐克、德国、匈牙利、丹麦、立陶宛 9 个欧盟国家的 166 幅绘画作品。本次展览时间为 2021 年 1 月 7 日至 10 日每天上午 10 点至晚上 10 点。

This year, on the occasion of the 2021 art auction exhibition of Guangdong Tianhai Auction House, the "Dreams of Europe and China" Children's Art Exhibition was shown to citizens of Guangzhou at the conference center of Guangzhou Oriental Hotel. The exhibition let people of Guangzhou learn about the feelings of European children about China, and let them enjoy all kinds of artworks on display in the center.

The exhibition showed 166 paintings from 9 EU countries, including Bulgaria, Slovenia, Greece, Belgium, Slovakia, Germany, Hungary, Denmark and Lithuania. The exhibition welcomed visitors from 7 through 10 of January 2021, from 10 am to 10 pm every day.





活动现场

A moment of the event

活动组织机构代表与前来观展的前文化部副部长李卫平(左2)合影
 A group photo of representatives from the event organization and former Vice Minister of the Culture Ministry Li Weiping (left 2) .

